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Vragen van de leden De Rooij en
Jasper van Dijk (beiden SP) aan de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Van Bijsterveldt-Vliegenthart, over het
fusievoornemen van twee
mbo-instellingen. (Ingezonden
11 september 2008)

1
Wat is uw oordeel over de
intentieverklaring van twee
mbo-instellingen om te fuseren tot
één grote instelling met 21.000
deelnemers, 300 opleidingen
en 1800 medewerkers?1

2
Hoe verhoudt dit voornemen zich tot
uw doelstelling om te komen tot
schaalverkleining in het onderwijs?
Kunt u uw antwoord toelichten?

3
Deelt u de mening dat dit soort fusies
een onaanvaardbare schaalvergroting
in de hand werkt, met een
onwenselijke afstand tussen
bestuurders en het
onderwijspersoneel?

4
Is op dit plan al een fusietoets
toegepast? Zo ja, wat is daarvan de
uitkomst? Zo neen, waarom niet?

5
Bent u bekend of er andere
mbo-instellingen zijn met
fusieplannen? Kunt u de Kamer
daarvan een overzicht verschaffen?

6
Bent u bereid dit fusieplan tegen te
houden en in te zetten op kleinschalig
onderwijs waarbij de menselijke maat
voorop staat?

7
Wanneer komt u met een plan van
aanpak tegen de schaalvergroting in
het onderwijs?

1 www.horizoncollege.nl
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